



Referat

Bestyrelsesmøde - DCH Sæby.

Dato: 31-1-23

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Hos Maria



Møde indkaldt af: Maria	Afbud meldes til:
Deltagere: Maria – Jytte – Lone – Jane - Tommy – Arne - Veronika	Afbud:
Udeblevet:	Mødeleder: Maria
Referent: Jytte	Kage: Maria
Punkt.	Beskrivelse.
1. Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt
2. Orientering fra formand	Generalforsamlingen gik godt, vi fik fint med sponsorgaver, banko var lige tilpas tidsmæssigt.. Sæsonen er startet fint op, alle hold er kommet fint i gang Hvalpe hold starter op d 5/1-23 10 + 12 på hvert hold der er kreds generalforsamling d.15/2-23 Maria + Der er styr på lyset på pakkerings pladsen Der er lavet en nøgle til døren, alle i bestyrelsen har denne nøgle.. vedtægt ændringerne er blevet sendt ind til kreds og lands forening, de er også blevet godkendt hos lands og kreds. generalforsamling i landsforeningen d.18/3-23
3. Orientering fra kasseren	Banken. 31/1-23 Drift konto: 101.525,00 Køkken konto: 3.718,72 I alt 105.243,72 Maria har sendt mig et udkast omkring regler om bogføring fra DGI Dette er læst igennem, og så vidt jeg selv kan se, bogfører jeg fuldt ud efter reglerne. Dog skal bestyrelsen gå det igennem ved hvert bestyrelsesmøde og ved årets afslutning.

<p>4. Orientering fra udvalgene</p>	<p>Trænerudvalg: Vi har lavet så der er 3 b hold, da vi har fået flere b hunde fører. Det ene B hold skal deles i 2 om eftermiddagen.</p> <p>Hus og materialeudvalget : Intet nyt.</p> <p>Markudvalget: Intet nyt</p> <p>Aktivitetsudvalget: Vi forsøger at lave kursus til alle medlemmer</p> <p>Køkkenudvalg: Intet nyt</p> <p>IT udvalg: Intet nyt</p> <p>Sponsorudvalg: DGI har lukket op for ansøgning til fælle skabet Der er 30.000 i puljen</p> <p>Konkurrenceudvalget: Intet Nyt</p>
<p>5. Konstituering af bestyrelsen</p>	<p>Maria Lehmann: formand Jytte Andreasen: kasseren Lone Madsen: næstformand Jane Thomsen: køkkenet Arne Thomsen: Medlem</p>
<p>6. Eventuelt</p>	<p>Jagt. Der er blevet sp b hold, da der er kommet flere ny b hu, Carlo for de6, og der ellers bliver for mange på hver. Pia for urt om vi kan gøre noget at der er jagt, det kan vi ikke da de har lejet det af kommunen.</p> <p>Kursus med Helle Sejer, hvis der er under 14 træner bliver det udbudt til medlemmer. Fuld forplejning 200,00 Spør lægger kursus skal vi lave et kursus til vores medlemmer så vi kan bruges vores egen til konkurrence</p>

--	--

Næste møde: 11/4-23 hos Jane/Arne